



naturally clean fun!™

MANUFACTURER COUPON
EXPIRES 8/31/2013

BON DU FABRICANT
DATE D'EXPIRATION : 2013/8/31

\$2.00
off

Any ONE Kandoo®
Personal Care Product

sur L'UN des produits Kandoo®

Limit one coupon per purchase
Limite d'un coupon pare achat

To the Dealer: Upon receipt of this coupon toward the purchase of the specified product, Nehemiah Manufacturing will reimburse you the face value of the coupon plus regular handling. Application for redemption on any other basis may constitute fraud and will, at our option, void coupon presented. Applications for reimbursement accepted from principals only. **Mail to: Nehemiah Manufacturing, Box 3000, Saint John, N.B. E2L 4L3.**

Au détaillant : Nehemiah Manufacturing vous remboursera la valeur nominale de ce coupon, plus les frais de manutention habituels, pourvu qu'il vous ait été présenté à l'achat du produit indiqué. Toute demande de remboursement non conforme peut constituer une fraude et nous nous réservons alors le droit d'annuler le coupon présenté. Les demandes de remboursement ne seront acceptées que des commettants. **Postez à : Nehemiah Manufacturing, C.P. 3000, Saint John (Nouveau- Brunswick) E2L 4L3.**

